
 
 
13 september 2016           
Agenderingsverzoek 
 
In augustus heeft de PvdA naar aanleiding van een artikel in de Gelderlander, schriftelijke vragen 
gesteld over de mogelijke verkoop van ca. 180 woningen van de Woningbouwvereniging voor 
Ambtenaren. Reden voor de schriftelijke vragen is onder ander het feit dat bewoners verrast werden 
door het plotselinge bericht hierover midden in de vakantie. Daarnaast blijkt uit de stukken dat de 
gemeente, ondanks dat hier sprake is van een particuliere woningbouwvereniging, wel degelijk een 
rol heeft bij besluitvorming binnen de vereniging. De PvdA en de SP vinden het belangrijk dat de 
belangen van de huurders beschermd worden bij de voorgenomen plannen van de 
woningbouwvereniging. Daarnaast vinden wij dat het van belang is dat de doelstellingen van de 
vereniging, voor zover de gemeente daar betrokkenheid bij heeft, worden nageleefd. Deze 
doelstellingen hebben betrekking op de volkshuisvestelijke taak van de vereniging.  
 
De PvdA en de SP hadden, afhankelijk van de inhoud, de antwoorden op de schriftelijke vragen 
willen agenderen. Echter, gebleken is dat deze antwoorden pas 20 september beschikbaar zijn, 
waardoor gezien de planning van de gemeenteraad agendering niet meer mogelijk is voor 29 
september 2016. Dit is de datum waarop een ledenvergadering is gepland, waarin de leden gevraagd 
wordt in te stemmen met de voorgenomen verkoop. Daarom vragen de PvdA en SP toch om 
agendering op 19 september, zodat we de wethouder voor de ledenvergadering nog kunnen 
bevragen (en we ook de bewoners en belanghebbenden de kans geven om in te spreken en hun visie 
aan de raad, het college en hun stadsgenoten mee te geven). Hierbij hebben de PvdA en de SP in 
ieder geval de volgende vragen: 
 

1. Er zijn de afgelopen weken diverse gesprekken geweest met het bestuur van de vereniging 
en de huurdersvereniging in oprichting. Kan het college aangeven wat de uitkomsten van 
deze gesprekken zijn? 

2. Wat kan de verkoop van deze woningen betekenen voor de toekomst van deze woningen als 
(sociale) huurwoningen? 

3. Ziet het college mogelijkheden om invloed uit te oefenen op de verkoop en zo de belangen 
van de huurders te waarborgen? En zo ja, wat is college dan bereid te doen en op welke 
termijn? 
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